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Kommunstyrelseförvaltningen 

Sammanträde med seniorrådet 

Tid Torsdagen den 16 maj 2024, kl 10:00-11:45 

Plats Kommunkontoret, sammanträdesrum A 

Närvarande Emma Mmadueme (S), ordförande 

Marlene Johansson, SPF Alfta 

Liselotte L. Olsson, PRO Ovanåker 

Mona-Lisa Person, SKPF  

Anna-Greta Söderlund, PRO Ovanåker 

Britt Pettersson, PRO Ovanåker 

  

 Anna Svedäng, sekreterare 

Justerare:  Britt Pettersson  

§ 7 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

§ 8 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna.  

§ 9 Svar på frågor från föregående möte 

På föregående möte 2024-02-29 ställdes följande fråga: Lokalkostnaderna 

för PRO är 18 000 kr/år vilket de tycker är för högt. Finns det möjlighet att 

få hyresbidrag från kommunen? 

 

Svar från kommunstyrelseförvaltningen: Kommunen har inget sådant 

bidrag, men utreder för tillfället möjligheten att höja aktivitetsbidraget som 

är ett typ av bidrag som pensionärsföreningar kan söka.   

§ 10 Information från kommunstyrelsen 
Emma Mmadueme (S) informerar om att på senaste sammanträdet med 

kommunfullmäktige beslutades om nya föreskrifter för hantering av avfall. 

§ 11 Frågor till nästa råd 

 
En fråga till kultur- och fritidsnämnden: 
Pensionärsföreningarna i Alfta kan gratis ha samlingar på Sunnangården, i 

Edsbyn måste de betala hyra för att hyra lokaler för sina verksamheter. Hur 
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kan man göra så att det blir mer rättvist? Går det att få bidrag för hyra av 

lokaler? Seniorrådet vill att frågan skickas till kultur- och fritidsnämnden. 

Synpunkter/frågor till socialnämnden/socialförvaltningen:  

- På Gyllengården finns en tavla med namn på de boende. Britt Pettersson, 

PRO har flera gånger sett att personer som avlidit står kvar på tavlan, några 

gånger i flera månader efter att de avlidit. Deras namn borde plockas bort så 

fort som möjligt.    

- Seniorrådet vill att kommunen tillhandahåller gratis broddar för personer 

som är 65 år eller äldre.  

- Hur kan avgiften för hemtjänsten höjas så mycket i och mycket den nya 

avgiftsmodellen? Seniorrådet önskar ett skriftligt svar från 

verksamhetschefen.  

- Seniorrådet önskar ett bättre svar på frågan gällande hemtjänstindex som 

besvarades vid mötet den 29 februari. Frågan löd: Har man inom kommunen 

pratat om hemtjänstindex?  

 

Synpunkter/frågor till samhällsbyggnadsnämnden/tekniska avdelningen: 

- Marlene Johansson, SPF Alfta skulle vilja bjuda in 

samhällsbyggnadsnämndens ordförande för att prata om framtiden för 

Forsparken. Rådet vill även berätta om behovet om en profan möteslokal.  

 

- Marlene Johansson, SPF Alfta vill att kommunen trycker på Trafikverket 

gällande att det inte finns något övergångsställe vid bussen i Alfta centrum. 

Hon vill att frågan ska till samhällsbyggnadsnämnden. 

Synpunkter till kommunstyrelsen: 

Marlene Johansson, SPF Alfta säger att det fortfarande finns ett behov av 

helgöppet på restaurangen på Sunnangården. 

Övriga frågor: 

- Rådet undrar också vem som ansvarar för de digitala informationstavlorna 

i kommunen. 

- Kan seniorrådets möten hållas oftare? De som närvarar denna gång tycker 

att de ska läggas på onsdagar istället för torsdagar.  

- Emma Mmadueme (S) undrar om hon kan få besöka föreningarnas möten.  
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§ 12 Övrig information 

Anna Svedäng och Emma Mmadueme meddelar att de håller på att se över 

strukturen på mötena så att det blir tydligt för alla vad man kan ha för 

förväntningar på rådet. Ett möte med kommunchefen är inbokat.  

 

 

Justeras 

 

Datum:    Datum: 

 

 

 

 

 

       
Emma Mmadueme  Britt Pettersson 

 


